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Protokół nr X 
 

z X Sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Brwinowie, która odbyła się 25 listopada 2024 roku  

w sali konferencyjnej przy ul. Turystycznej 4 w Brwinowie. Obrady rozpoczęto o godz. 18:34,  

a zakończono o godz. 21:45 tego samego dnia. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki otworzył X Sesję Rady 

Miejskiej w Brwinowie. Poinformował również, że obecnych na sali jest 18 radnych co oznacza, 

że rozstrzygnięcia podejmowane przez Radę Miejską w Brwinowie będą prawomocne. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki przedstawił porządek obrad X Sesji 

Rady Miejskiej w Brwinowie. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z analizą oświadczeń majątkowych 

radnych. 

5. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

5.1. zmiany uchwały nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 

roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-2034 

(RM0006.84.2024); 

5.2. zmian w uchwale budżetowej nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie  

z dnia 20 grudnia 2023 r. (RM0006.85.2025); 

5.3. przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Brwinów do roku 2030” (RM0006.70.2024); 

5.4. przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi na uchwałę 

Rady Miejskiej w Brwinowie (RM0006.77.2024); 

5.5. przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi na uchwałę 

Rady Miejskiej w Brwinowie (RM0006.78.2024); 

5.6. przejęcia zadania zarządzania częścią drogi wojewódzkiej nr 720 - ul. Biskupicka  

w Brwinowie na odcinku od km ok. 9+470 do km ok. 9+500 (RM0006.79.2024); 

5.7. wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Brwinów od Skarbu Państwa - Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa, nieruchomości położonej w miejscowości Krosna-Wieś gmina 

Brwinów (działka nr ew. 132/13) (RM0006.80.2024); 

5.8. wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Brwinów od Skarbu Państwa - Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa, nieruchomości położonej w miejscowości Żółwin gmina Brwinów 

(działka nr ew. 22/127) (RM0006.81.2024); 

5.9. przyjęcia „Rocznego programu współpracy gminy Brwinów z organizacjami 

pozarządowymi na 2025 rok” (RM0006.82.2024); 

5.10. reasumpcji uchwały nr VIII.70.2024 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 22 października 

2024 r. w sprawie określenia na terenie gminy Brwinów miejsc  publicznych, na terenie 
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których nie będzie obowiązywać zakaz spożywania napojów alkoholowych 

(RM0006.83.2024); 

6. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej. 

7. Przyjęcie protokołu z VIII  sesji Rady Miejskiej. 

8. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej. 

9. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki poinformował, że wpłynęły dodatkowe 

projekty uchwał po tym jak została już zwołana sesja i zaproponował aby wprowadzić zmianę  

w porządku obrad poprzez wprowadzenie ich do porządku poprzez dwa wnioski: pierwszy - 

wprowadzenie pkt. 5.11 "rozpoznania skargi w zakresie uwag do działań podejmowanych przez 

Urząd Gminy Brwinów ws. ochrony środowiska (RM0006.86.2024)"; drugi - wprowadzenie 

punktów: 5.12 "upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku o udzielenie 

dofinasowania w ramach programu „Mazowsze dla zwierząt 2025” (RM0006.87.2024); 5.13 

"upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku o udzielenie dofinansowania  

w ramach programu „Mazowsze dla lokalnych centrów integracyjnych 2025” (RM0006.88.2024); 

5.14 "upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku o udzielenie wsparcia na 

wdrażanie operacji w ramach strategii rozwoju lokalnego kierowanego przez społeczność obszaru 

LGD „Zielone Sąsiedztwo” (RM0006.89.2024); 5.15 upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów 

do złożenia wniosku o udzielenie wsparcia oraz przyjęcia do realizacji w ramach Krajowego Planu 

Odbudowy i Zwiększenia Odporności przedsięwzięcia polegającego na budowie sieci wod-kan na 

obszarze poza aglomeracją Brwinów, w tym m.in. na terenie miejscowości Żółwin oraz Owczarnia 

(RM0006.90.2024); 5.16 upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku  

o udzielenie pomocy finansowej ze środków własnych budżetu Województwa Mazowieckiego  

w ramach „Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw Mazowsze 2025”- „Mazowsze dla 

sołectw 2025” (RM0006.91.2024); 5.17 "upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia 

wniosku o udzielenie pomocy finansowej ze środków własnych budżetu Województwa 

Mazowieckiego w ramach „Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw MAZOWSZE 

2025”- „Mazowsze dla sołectw 2025” (RM0006.92.2024). 

 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński zwrócił się do przewodniczącego Rady Miejskiej z prośbą  

o przesunięcie w kolejności porządku obrad wymienionych we wniosku projektów uchwał 

porządkujących i wprowadzenie ich po punkcie 5.8. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki przychylił się do powyższej prośby. 

 

Głos zabrała radna Karolina Krupa z wnioskiem formalnym o dodanie do porządku obrad 

wniosku Pani sołtys Sołectwa Milęcin w sprawie odrolnienia sołectwa Milęcin jako punkt 5.3. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Dodanie po pkt. 5.2 punktu 5.3 "wniosek Pani sołtys Sołectwa Milęcin" 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Marek Rosiński, Roman Wachnik, Marek 

Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (3) 

Zbigniew Kurządkowski, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Mieszała, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że Rada Miejska  

w Brwinowie przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad po pkt. 5.8 punktów 5.9 "upoważnienia Burmistrza Gminy 

Brwinów do złożenia wniosku o udzielenie dofinasowania w ramach programu „Mazowsze dla 

zwierząt 2025” (RM0006.87.2024); 5.10 "upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia 

wniosku o udzielenie dofinasowania w ramach programu „Mazowsze dla lokalnych centrów 

integracyjnych 2025” (RM0006.88.2024); 5.11 "upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do 

złożenia wniosku o udzielenie wsparcia na wdrażanie operacji w ramach strategii rozwoju 

lokalnego kierowanego przez społeczność obszaru LGD „Zielone Sąsiedztwo” 

(RM0006.89.2024); 5.12 upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku  

o udzielenie wsparcia oraz przyjęcia do realizacji w ramach Krajowego Planu Odbudowy  

i Zwiększenia Odporności przedsięwzięcia polegającego na budowie sieci wod-kan na obszarze 

poza aglomeracją Brwinów, w tym m.in. na terenie miejscowości Żółwin oraz Owczarnia 

(RM0006.90.2024); 5.13 upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku  

o udzielenie pomocy finansowej ze środków własnych budżetu Województwa Mazowieckiego  

w ramach „Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw Mazowsze 2025”- „Mazowsze dla 

sołectw 2025” (RM0006.91.2024); 5.14 "upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia 

wniosku o udzielenie pomocy finansowej ze środków własnych budżetu Województwa 

Mazowieckiego w ramach „Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw MAZOWSZE 

2025”- „Mazowsze dla sołectw 2025” (RM0006.92.2024). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że Rada Miejska  

w Brwinowie przyjęła wniosek o zmiany w porządku obrad jednogłośnie. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad punktu 5.18 "rozpoznania skargi w zakresie uwag do działań 

podejmowanych przez Urząd Gminy Brwinów ws. ochrony środowiska (RM0006.86.2024)" 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że Rada Miejska  

w Brwinowie przyjęła wniosek o zmianę w porządku obrad jednogłośnie. 

 

3. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów. 

 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński omówił zawarte przez Gminę Brwinów umowy wynikające  

z prowadzonych postępowań przetargowych oraz aktualnie prowadzone postępowania. 

Poinformował o konkursie na Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury, w którym komisja nie 

wyłoniła zwycięzcy i został rozpisany kolejny konkurs. W kwestii decyzji środowiskowej na 

realizację inwestycji „Paszkowianki”, która to decyzja przez dwa podmioty została zaskarżona do 

SKO i po rozstrzygnięciu przez SKO, które utrzymało decyzję w mocy MZDW wznowiło prace 

projektowe dotyczące dokumentacji projektowej. Przedstawił zakończenie inwestycji na  

ul. Pałacowej oraz boisk przy szkole podstawowej w Otrębusach. Omówił toczące się trzy 

inwestycje na drodze wojewódzkiej 719. 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z analizą oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki przedstawił informacje dotyczące 

oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych VIII kadencji na zakończenie kadencji oraz 

radnych IX kadencji na rozpoczęcie kadencji. Odczytał również analizę, Naczelnika Urzędu 

Skarbowego i Wojewody Mazowieckiego, oświadczeń majątkowych złożonych przez Burmistrza 

Gminy Brwinów i Przewodniczącego Rady Miejskiej na koniec VIII kadencji oraz rozpoczęcie IX. 

 

5. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

 

5.1. zmiany uchwały nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 

roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-2034 

(RM0006.84.2024). 

 

Burmistrz Gminy Brwinów Arkadiusz Kosiński poinformował o autopoprawkach naniesionych 

do projektu uchwały budżetowej, jak i do projektu wieloletniej prognozy finansowej. 
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Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski przekazał,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 roku  

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-2034 

(RM0006.84.2024) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, 

Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman 

Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kacper Kozłowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta. 

 

5.2. zmian w uchwale budżetowej nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia  

20 grudnia 2023 r. (RM0006.85.2025). 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski przekazał,  

że komisja również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w uchwale budżetowej nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 

2023 r. (RM0006.85.2025) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, 

Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman 

Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kacper Kozłowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta. 

 

5.3. Wniosek sołtys Sołectwa Milęcin. 

 

Głos zabrała radna Karolina Krupa odczytując wniosek Pani sołtys sołectwa Milęcin dotyczący 

zmiany w projekcie strategii rozwoju Gminy Brwinów zapisu o odrolnieniu gruntów klas 

bonitacyjnych IV-VI wzdłuż dróg publicznych i zastąpienie go zapisem o odrolnieniu wszystkich 

gruntów bez względu na klasę bonitacyjną leżących w odległości 80 metrów wzdłuż wszystkich 

istniejących dróg publicznych na terenie sołectw Milęcin i Kotowice. Ponadto radna nadmieniła, 

że strategia rozwoju nie ma żadnej bezpośredniej mocy prawnej więc niezrozumiały jest opór 

wobec zmian zapisów w niej się znajdujących. Dodatkowo taki zapis ułatwi późniejsze 

przeforsowanie takiego wniosku w planie zagospodarowania przestrzennego. Algorytm o którym 

była mowa na komisji inwestycji do wyliczania procentowo niezbędnej powierzchni rolnej również 

może być pominięty ze względu na zapotrzebowanie na nową zabudowę mieszkaniową. 

 

Głos zabrał radny Roman Wachnik prosząc o doprecyzowanie odnoście ustawy  

o przeznaczeniu gruntów rolnych, w której art. 7 pkt 2a stwierdza, że odrolnienie na cele 

mieszkaniowe gruntów klas I-III położonych na obszarze uzupełnienia zabudowy nie wymaga 

uzyskania zgody ministra właściwego do spraw rozwoju wsi w rozumieniu przepisów  

o planowaniu przestrzennym. 

 

Głos zabrał radny Kacper Kozłowski popierając stanowisko radnej Karoliny Krupy i zwracając 

uwagę, że strategia milczy co do kreowania wartości majątku mieszkańców gminy Brwinów 

poprzez planowanie przestrzenne, co rodzi domniemanie, że tereny, które nie zostaną odrolnione 

na cele mieszkaniowe mogą w przyszłości posłużyć jako rezerwa pod zabudowę sektora 

logistyczno-magazynowego. 

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński ponownie odczytując, odczytane na ostatnim 

posiedzeniu komisji inwestycji pisma Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz Zarządu 

Województwa Mazowieckiego dotyczące procedur planu ogólnego jak i procedur organów, które 

wskazują na konieczność zabezpieczenia gruntów rolnych klas I-III przed wykorzystaniem na cele 

nierolnicze. W kolejnej kwestii wyjaśnił radnemu Romanowi Wachnikowi, że zapisy które 

dopuszczają przeznaczenie jako uzupełniające nie odnoszą się do sytuacji, gdzie na kilkuset 

metrach wzdłuż drogi są grunty kategorii II a później pojawia się kilkadziesiąt metrów gruntów 

klasy III. Dotyczy to sytuacji gdy w linii wśród kilkunastu nieruchomości klas IV-VI 

przeznaczonych pod zabudowę znajdzie się jedna, dwie, nieruchomości klasy wyższej I-III.  

W kwestii zapotrzebowania na nową zabudowę mieszkaniową to zgodnie z rozporządzeniem 

dopuszcza się określenie wyższego zapotrzebowania na nową zabudowę mieszkaniową, niż 

wynika to ze wzoru jeśli jest to uzasadnione szczególnymi potrzebami w zakresie nowej zabudowy 

mieszkaniowej, a nie potrzebą zbycia nieruchomości dla deweloperów, którzy wybudują tam 

osiedla jednorodzinne. Jednocześnie Burmistrz zwrócił się z prośbą o uwzględnienie autopoprawki 

do strategii, która została przedstawiona po ostatniej komisji inwestycji, rolnictwa i ekologii, 

mówiącej o dopuszczeniu przeznaczenia pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną wolno 

stojącą oraz usługi nieuciążliwe gruntów klas bonitacyjnych IV-VI położonych w pasie 80 metrów 

od istniejących dróg publicznych. 
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Głos zabrała radna Karolina Krupa wskazując na wyższość rozporządzenia nad pismem  

od ministra. Ponadto nadmieniła, że szczególne potrzeby mieszkaniowe są zdefiniowane przez 

ustawę i nie ma znaczenia, że jest inne miejsce na budowanie mieszkań czy na ulokowanie 

mieszkańców. Zgodnie z ustawą, te szczególne potrzeby mogą wynikać też z potrzeb społecznych 

mieszkańców, a tutaj taka potrzeba istnieje. 

 

Głos zabrał radny Kacper Kozłowski wskazując na przyczynę problemu w tym, że pominięty 

jest w strategii temat analizy wielokryterialnej, a przede wszystkim kryteriów dostępności  

do infrastruktury społecznej. Patrząc na tereny, o których mowa, można się pokusić, dzięki 

dostępności komunikacyjnej, o rozwój mieszkalnictwa jednorodzinnego. 

 

Głos zabrała radna Marta Obara-Michlewska odnosząc się do procedur wyznaczania granic 

obszaru uzupełnienia zabudowy w planie ogólnym. Gmina wyznaczając granice powinna przy 

pracach trzymać się następujących zasad: wyznaczone granice obszaru nie powinny wykraczać 

poza obszar zgrupowania nie mniej niż pięciu budynków, największa odległość pomiędzy każdym 

z pięciu budynków nie powinna przekraczać stu metrów. Więc teraz nasuwa się pytanie czy te 

nieruchomości w Milęcinie spełnią te warunki. 

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński informując, że analiza wielokryterialna o której 

wspomniał radny dotyczy planu ogólnego i nie jest prowadzona na etapie strategii. Odnośnie 

pytania radnej Marty Obary-Michlewskiej to obecnie jest sytuacja taka, że wzdłuż dróg są duże 

odcinki gdzie są grunty klas wyższych niż IV-VI. Natomiast jeśli chodzi o punktowe występowanie 

między nimi gruntów klas niższych to nie ma mowy o uzupełnieniu zabudowy gdyż ona tam  

nie występuje. 

 

Głos zabrał radny Kacper Kozłowski ponownie wskazując na ryzyko wystąpienia  

w niewielkiej przyszłości na tym obszarze oddalonym od dróg obszarów TSL. 

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński informując, że w strategii jest to ściśle określone  

i obszary TSL przewidziane są tylko jako rozbudowa już istniejących obszarów w bezpośrednim 

ich sąsiedztwie. 

 

Głos zabrał radny Marek Winiarski, który zwrócił uwagę, że w tym temacie z mieszkańcami 

rozmawia już od 20 lat i wciąż padają pytania kiedy w końcu będzie można na tych gruntach coś 

pobudować. W związku z powyższym zwrócił się aby w miarę możliwości na ile pozwala prawo 

wyjść maksymalnie naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Uwzględnienie wniosku sołtys Sołectwa Milęcin z dnia 24.11.2024r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, Marta Obara-Michlewska, Marek Rosiński, 

Roman Wachnik, Marek Winiarski 

PRZECIW (8) 
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Hanna Jankowska, Zbigniew Kurządkowski, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Adrianna Olczak, 

Sławomir Rakowiecki, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Barbara Koralewska, Grzegorz Mieszała, Kamil Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że wniosek nie uzyskał większości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minut przerwy. 

 

Po przerwie wznowiono obrady i rozpoczęto procedowanie kolejnego punktu. 

 

5.4. przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Brwinów do roku 2030” (RM0006.70.2024) 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski przekazał,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki podziękował członkom 

komisji inwestycji rolnictwa i ekologii, a przede wszystkim przewodniczącemu tej komisji  

za czas poświęcony na prace związane ze strategią rozwoju gminy, uznając jednocześnie,  

że strategia jest dobra i spełnia przede wszystkim trzy cele: jest zgodna ze strategiami nadrzędnymi, 

pozwoli na pozyskiwanie środków zewnętrznych oraz pozwoli na przygotowanie planu ogólnego. 

 

Głos zabrał radny Kacper Kozłowski, który nie podziela entuzjazmu przewodniczącego,  

a przyznaje jedynie, że przegłosowanie strategii w takiej formie pozwoli na przygotowanie  

i uchwalenia planu ogólnego. Co do kwestii, że jest spójna ze strategiami nadrzędnymi to fakt  

bo musi być. Jedynie kłopot w tym że nikt nie określił z którym dokumentem kluczowo powinna 

być spójna. Dodatkowo należy się zgodzić z tym, że posiadając strategię można sięgać po środki 

unijne. Natomiast cały materiał jest źle przygotowany na czele z celami. 

 

Głos zabrał radny Marek Winiarski, który zgodził się z przedmówcą w ocenie dokumentu. 

Jednak kładąc na szalę za i przeciw i co gmina może zyskać, a co stracić, że ta strategia jest 

podstawą prowadzenia polityki rozwoju i dostępem do różnego rodzaju środków zewnętrznych 

należy poprzeć ten projekt uchwały. 

 

Głos zabrała radna Marta Obara-Michlewska wskazując, że wizja zawarta w strategii jest 

odmienna od tej, która powinna przyświecać gminie i powinna być odważniejsza, zdecydowanie 

wskazywać co jest priorytetem bo aktualnie rozwój przemysłowy i technologiczny stawiany jest 

równorzędnie z troską o przyrodę. Przychyliła się do głosowania za strategią, żeby nie pozbawiać 

gminy możliwości pozyskiwania środków zewnętrznych, ale zaznaczyła, że do tworzenia planu 

ogólnego należy przystąpić z większą staranności i z większą ilością konsultacji z mieszkańcami. 

 

Głos zabrał radny Grzegorz Mieszała występując z apelem, aby bardziej słuchać mieszkańców, 

ponieważ konsultacje były prowadzone w całej gminie i wnioski zostały również przedstawione 

wcześniej w analizie. 
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Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński przypominając wszystkie autopoprawki w tym 

dokumencie. Jeśli chodzi o uwagi do strategii to była ona wywieszona do publicznego wglądu  

i odbywały się spotkania konsultacyjne i przez pięć tygodni można było wnosić uwagi do strategii. 

Dodatkowo uwagi mogły być zgłaszane jeszcze na dwóch posiedzeniach komisji inwestycji, 

rolnictwa i ekologii. 

 

Głos zabrała radna Magdalena Szymczukiewicz odnosząc się do zarzutu, że podczas tworzenia 

strategii głos mieszkańców nie był brany pod uwagę. Wiele osób nie złożyło wniosków, ponieważ 

tę strategię popiera i słychać to w rozmowach z mieszkańcami. To, że nie zostały uwzględnione 

wszystkie uwagi świadczy jedynie o tym, że należy równoważyć potrzeby wszystkich 

mieszkańców. 

 

Głos zabrała radna Hanna Jankowska wskazując na problem, który po raz kolejny jest 

poruszany, a mianowicie zbyt małe rozpropagowanie spotkań i konsultacji wśród mieszkańców, 

tylko że po raz kolejny na zwróceniu uwagi się kończy bo nikt nie jest w stanie zaproponować  

w jaki sposób to zmienić. 

 

Głos zabrała radna Natalia Niewiadomska-Pasieka zaznaczając, że Klub Koalicji 

Obywatelskiej zgłosił przed dwoma posiedzeniami komisji inwestycji wnioski do strategii.  

Było ich sześć stron i większość z uwag została uwzględniona. Zadziwia fakt, że radni mówią,  

że tych uwag nie było możliwości zgłaszać. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Brwinów do roku 2030” (RM0006.70.2024) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Zbigniew Kurządkowski, Natalia Niewiadomska-Pasieka, 

Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Magdalena Szymczukiewicz, 

Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (5) 

Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, Marek Rosiński, Roman Wachnik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Mieszała 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała 

została podjęta. 

 

5.5. przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi na uchwałę 

Rady Miejskiej w Brwinowie (RM0006.77.2024). 
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Głosowano w sprawie: 

przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi na uchwałę Rady 

Miejskiej w Brwinowie (RM0006.77.2024) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała 

została podjęta jednogłośnie. 

 

5.6. przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi na uchwałę 

Rady Miejskiej w Brwinowie (RM0006.78.2024). 

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi na uchwałę Rady 

Miejskiej w Brwinowie (RM0006.78.2024) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, 

Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman 

Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karolina Krupa 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała 

została podjęta. 

 

5.7. przejęcia zadania zarządzania częścią drogi wojewódzkiej nr 720 - ul. Biskupicka  

w Brwinowie na odcinku od km ok. 9+470 do km ok. 9+500 (RM0006.79.2024). 
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Głosowano w sprawie: 

przejęcia zadania zarządzania częścią drogi wojewódzkiej nr 720 - ul. Biskupicka w Brwinowie  

na odcinku od km ok. 9+470 do km ok. 9+500 (RM0006.79.2024) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.8. wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Brwinów od Skarbu Państwa - Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa, nieruchomości położonej w miejscowości Krosna-Wieś gmina Brwinów 

(działka nr ew. 132/13) (RM0006.80.2024) 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Brwinów od Skarbu Państwa - Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa, nieruchomości położonej w miejscowości Krosna-Wieś gmina Brwinów 

(działka nr ew. 132/13) (RM0006.80.2024) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.9. upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku o udzielenie dofinasowania 

w ramach programu „Mazowsze dla zwierząt 2025” (RM0006.87.2024). 
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Głos zabrała radna Karolina Krupa zadając pytanie ogólnie do pakietu kolejnych uchwał 

dotyczących upoważnień dla Burmistrza do składania wniosków, gdyż wszystkie wymagają od 

gminy inwestycji własnej, a łączny koszt na te inwestycje to 312 tysięcy złotych i czy te środki 

zostały w jakikolwiek sposób zabezpieczone w budżecie. 

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński informując, że 10 dni temu radni otrzymali budżet 

na rok 2025 i w tym dokumencie znajdują się wszystkie zadania, o których tutaj jest mowa. 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku o udzielenie dofinasowania  

w ramach programu " Mazowsze dla zwierząt 2025" (RM0006.87.2024) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała 

została podjęta jednogłośnie. 

 

5.10. upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku o udzielenie dofinasowania 

w ramach programu „Mazowsze dla lokalnych centrów integracyjnych 2025” (RM0006.88.2024) 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku o udzielenie dofinasowania  

w ramach programu „Mazowsze dla lokalnych centrów integracyjnych 2025” (RM0006.88.2024) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.11. upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku o udzielenie wsparcia  

na wdrażanie operacji w ramach strategii rozwoju lokalnego kierowanego przez społeczność 

obszaru LGD „Zielone Sąsiedztwo” (RM006.89.2024) 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku o udzielenie wsparcia  

na wdrażanie operacji w ramach strategii rozwoju lokalnego kierowanego przez społeczność 

obszaru LGD „Zielone Sąsiedztwo” (RM006.89.2024) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.12. upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku o udzielenie wsparcia oraz 

przyjęcia do realizacji w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności 

przedsięwzięcia polegającego na budowie sieci wod-kan na obszarze poza aglomeracją Brwinów, 

w tym m.in. na terenie miejscowości Żółwin oraz Owczarnia  ( RM0006.90.2024) 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku o udzielenie wsparcia oraz 

przyjęcia do realizacji w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności 

przedsięwzięcia polegającego na budowie sieci wod-kan na obszarze poza aglomeracją Brwinów, 

w tym m.in. na terenie miejscowości Żółwin oraz Owczarnia  ( RM0006.90.2024) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, 

Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman 

Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 



str. 14 
 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kacper Kozłowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta. 

 

5.13. upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku o udzielenie pomocy 

finansowej ze środków własnych budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach  

„Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw Mazowsze 2025”- „Mazowsze dla sołectw 

2025” (RM0006.91.2024). 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku o udzielenie pomocy finansowej 

ze środków własnych budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach „Mazowieckiego 

Instrumentu Aktywizacji Sołectw” (RM0006.91.2024) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.14. upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku o udzielenie pomocy 

finansowej ze środków własnych budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach 

„Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw Mazowsze 2025” – „Mazowsze dla sołectw 

2025”( RM0006.92.2024). 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku  o udzielenie pomocy finansowej 

ze środków własnych budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach „Mazowieckiego 

Instrumentu Aktywizacji Sołectw MAZOWSZE 2025” – „Mazowsze dla sołectw 

2025”(RM0006.92.2024). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.15. wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Brwinów od Skarbu Państwa - Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa, nieruchomości położonej w miejscowości Żółwin gmina Brwinów (działka 

nr ew. 22/127) (RM0006.81.2024) 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Brwinów od Skarbu Państwa - Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa, nieruchomości położonej w miejscowości Żółwin gmina Brwinów (działka 

nr ew. 22/127) (RM0006.81.2024) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.16. przyjęcia „Rocznego programu współpracy gminy Brwinów z organizacjami pozarządowymi 

na 2025 rok” (RM0006.82.2024). 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Adrianna Olczak przekazała, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Rocznego programu współpracy gminy Brwinów z organizacjami pozarządowymi  

na 2025 rok” (RM0006.82.2024) 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.17. reasumpcji uchwały nr VIII.70.2024 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 22 października 

2024 r. w sprawie określenia na terenie gminy Brwinów miejsc publicznych, na terenie których  

nie będzie obowiązywać zakaz spożywania napojów alkoholowych (RM0006.83.2024). 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Adrianna Olczak przekazała, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

reasumpcji uchwały nr VIII.70.2024 z dnia 22 października 2024 r. w sprawie określenia na terenie 

gminy Brwinów miejsc publicznych, na terenie których nie będzie obowiązywać zakaz spożywania 

napojów alkoholowych (RM0006.83.2024) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.18. rozpoznania skargi w zakresie uwag do działań podejmowanych przez Urząd Gminy 

Brwinów ws. ochrony środowiska (RM0006.86.2024); 
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Głosowano w sprawie: 

rozpoznania skargi w zakresie uwag do działań podejmowanych przez Urząd Gminy Brwinów ws. 

ochrony środowiska (RM0006.86.2024); 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

6. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej. 

 

Głos zabrał radny Kamil Wójcik wnosząc o dopisanie w protokole w punkcie 7 w wolnych 

wnioskach przy swojej wypowiedzi nazwy turnieju „Price Charger”. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że protokół został przyjęty. 

 

7. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VIII  sesji Rady Miejskiej. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

8. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

9. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

Głos zabrał mieszkaniec Brwinowa Wojciech Nitecki informując, że na Mistrzostwach Świata 

Trójboju Siłowego w Łodzi startując w kategorii 65-69 lat, waga ciała 100-110 kilogramów zajął 

drugie miejsce. 

 

Głos zabrał radny Maciej Żukowski informując o terminie posiedzenia połączonych komisji 

Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii, a także Kultury, Oświaty i Sportu jak i również Komisji Spraw 

Społecznych, na którym będzie omawiane prowizorium budżetowe, zaplanowanym na 5 grudnia  

o godzinie 16:00. Druga kwestia to głosy mieszkańców mieszkających przy ul. Powstańców 

Warszawy oraz ulic przyległych, którzy są zawiedzeni pominięciem ich w układzie przewozów 
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autobusowych. W związku z czym składa wniosek formalny aby przy najbliższej możliwej okazji 

dokonać korekty trasy autobusu numer 48, ażeby do Brwinowa wjeżdżał nie przez ulicę 

Biskupicką, a właśnie przez ulicę Powstańców Warszawy i aby powstały tam minimum trzy 

przystanki autobusowe.  

 

Głos zabrała radna Natalia Niewiadomska-Pasieka w kwestii poruszonej na wstępie sesji przez 

Burmistrza dotyczącej rozstrzygniętych postępowań przetargowych na naprawę dróg, zgłaszając 

konieczność naprawy ulicy Myśliwskiej, ulicy Kieleckiej i ulicy Rawskiej w Brwinowie. 

 

Głos zabrała radna Magdalena Szymczukiewicz prosząc o rozwinięcie informacji na temat 

konkursu na Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury, z jakiego powodu nie został rozstrzygnięty  

i o dalszych procedurach. 

 

Głos zabrał radny Grzegorz Mieszała dziękując Burmistrzowi za wspaniałą realizację inwestycji 

jaką jest kompleks boisk w Otrębusach oraz rewitalizację placu zabaw w Kaniach. 

 

Głos zabrał radny Kamil Wójcik informując, że odbyło się spotkanie w Liceum Iwaszkiewicza  

z Dyrekcją w celu włączenia młodzieży do Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy o Inżynierii. 

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński odnośnie wniosku formalnego złożonego przez 

radnego Macieja Żukowskiego to wniosek może być przyjęty ale na rok 2026, gdyż konsultacje 

planu transportowego GPA jakiś czas temu się odbyły, niemniej taka proponowana zmiana 

powoduje konieczność wycofania autobusu z Koszajca, Biskupic i Biskupickiej gdzie autobus jest 

zdecydowanie potrzebny. Naprawa dróg wskazanych przez radną Natalię Niewiadomską-Pasiekę 

zostanie zweryfikowana przez pracowników urzędu. W kwestii konkursu na Dyrektora GOK  

to wpłynęły cztery oferty, a konkurs został nierozstrzygnięty, ponieważ głosy rozłożyły się 

dokładnie po połowie dlatego konieczne jest rozpisanie nowego konkursu. 

 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Sławomir Rakowiecki zamknął posiedzenie X Sesji Rady Miejskiej  

w Brwinowie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotował: Łukasz Dybała 


